
Bestyrelsesmøde Ejerforeningen Højengran, Teams, 040324 
Deltagere : Hele Bestyrelsen + suppleant. 
 
 
Agenda & Referat : 
 

1. Kort ”inspektions-rapport” fra Højengran, udført 2/3 – Gugge & Kenneth 
 

• Bygninger, udenomsarealer/legeplads, parkeringspladser, kloak 
• Der er behov for alge-afrensning på stort set hele bygningsmassen. Dette er 

bestilt hos ny maler som har været forbi og måle op. Der er også behov for 
maling af altaner i alle gavle idet der er stor afskalning og risiko for råd. Lars 
følger op på maler. Desuden skal den manglende hætte på taget blok nord 
erstattes nu, og det skal samtidig vurderes om de andre hætter skal helt eller 
delvist skiftes. Lars tager action og indhenter pris. Desuden blev den 
tilbagevendende problematik omkring kloak ud for lejlighed 39 drøftet. Det er 
en uholdbar situation som skal løses asap. Vi får kloak-firmaet til at 
eksaminere tingene igen og evt. en rapport på hele rørføringen. Lars sætter 
dette i gang og koordinerer evt. med ejerne. Ved samme lejlighed får vi set 
på, og udbedret de tilsandede faskiner / kloakering på parkeringsplads vest 
for blok syd, som konstant er oversvømmet. Kenneth orienterer timeshare. 

 
2. Siden sidst – opfølgning på opgaver efter mødet 10/1 

 
• BBR – Lars, orientering – det er en mega svær og frustrerende sag, og 

kommunen laver nu ”knuder”, helt uforståeligt. Kenneth og Lars danner 
”fælles kommunikationsfront”…Kenneth tager desuden fat på kontaktperson 
fra Niels Skiverens Gaard for sparring/afklaring. 

• Status på vedl.hold liste / gammel el. ny tømrer ? – Lars. Det er 
utilfredsstillende at vi trods kæmpe stor indsats fra Lars ikke er lykkedes 
med at få håndværkerne – og især tømrer til at levere som aftalt. Nu går den 
ikke længere, og vi ønsker et omgående skifte. Erling udnytter sine 
kontakter i Skagen med henblik på at få en henvisning til en ny tømrer, 
samtidig med at Lars undersøger om den gamle har foretaget bestillinger af 
døre mv – og ellers lukkes der ned for samarbejdet omgående. Erling bliver 
ny kontaktperson og ansvarlig for tømrer delen i vedligeholdelsesplanen 
som stadig styres af Lars. Erling undersøger desuden muligheder og priser 
for evt outsourcing af opgaver til adm selskab – der har været alt for mange 
opgaver til Lars på frivillig basis hvilket ikke er holdbart/rimeligt. 

• Forsikringsdækning – Gugge, vi er godt dækket. Lars delte police. 
• Vandaflæsning – Erling, der har været kontakt og Forsyningen har tilbudt at 

komme på besøg og foretage en vurdering. Erling følger op og aftaler 
nærmere. For nuværende fortsætter vi uændret, og det er et krav at ejerne 
indsender billede af deres aflæsning til kassereren for nøjagtig opgørelse. 

• Hjemmeside – Kenneth, vi er stort set klar til go-live, lige nu mangler vi 
faktisk kun at få lavet endelig overdragelse fra tidligere leverandør til ny. 
Anne-Mette har lavet et flot stykke arbejde. 

 



 
 

3. Økonomi 
 

• Status på finanserne – Gugge  
• Indestående pr. 4/3 : ca. 295.000,- 

 
4. Generalforsamling 20/4, 2024 

 
• Indkaldelse - Kenneth – Godkendt, udsendes 10/3 
• Årets beretning – Kenneth / alle, udkast sendes til bestyrelsen før GF. 
• Forslag – alle, 1: nødvendig ændring af vedtægterne grundet ændret status. 
• Regnskab 2023 – Gugge, fremlægges sammen med 22 regnskab 
• Budget 2024 – Gugge / Lars / alle, Lars og Gugge laver udkast og deler med 

Bestyrelsen forud for GF. Ikke anvendte budgetposter til vedligehold fra 23 
overføres til 24. 

 
5. Arbejdsdag 

 
• Planlægning / forberedelse – Lars fremsender oplæg fra sidste år, som i 

store træk kan genanvendes. De fleste i Bestyrelsen er i Højengran til påske, 
og her gennemgås lager af maling mv, så vi kan nå at købe ind forud for GF. 

• Fællesspisning 20/4 aften – Flemming går i dialog med smørrebrøds 
restauranten for nærmere aftale vedr. bestilling og levering. 
 

 
6. Andet / eventuelt 

 
• Kan vi finde en måde at dokument dele og lagre – Mette undersøger. 
• De gamle mål på fodboldbanen er færdige. Vi bestiller nye. Flemming 

undersøger og bestiller. 
 

7. Næste møde 
 

• Vi holder et kort optaktsmøde kl 9:30 d 20/4, en time forud for GF, samt et 
fysisk bestyrelsesmøde efter GF, og inden sommer (forventet juni) 

• Såfremt der inden GF bliver behov for at stemme af eller mødes, så 
indkaldes med kort varsel. 

 
/KMP 

 
 
 


